
          
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  
Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS  
 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2023.gada 17.aprīlī          Nr.4 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 
Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2. stāva zālē 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts 

Sēdi vada:   Gita Avote – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti: Andris Dainis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis  
Vents Armands Krauklis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 
Guntis Albergs – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 
Sandra Pilskalne – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle 
Vilmārs Vesingi – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā; pieslēdzās pulksten 10:08) 

 
Sēdē nepiedalās: Unda Ozoliņa – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja vietniece 
 
Sēdē piedalās:  Agnis Birkavs – pašvaldības domes deputāts   
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
   Gints Stālmeisters – Izpilddirektora vietnieks 
   Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
   Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs  
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore  
Līga Rozīte – Valkas novada Centrālās bibliotēkas pieaugušo literatūras nodaļas 
vadītāja 
Lilita Kreicberga – Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas direktore (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 
 

Darba kārtība: 
1. Par finansējuma piešķiršanu Valkas ģimnāzijas vecāku biedrībai 

2. Par sadarbības piedāvājumu grāmatas izdošanā 

 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Dainis, G.Albergs, 
S.Pilskalne), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Izglītības, kultūras un 
sporta komitejas sēdes Nr.4 darba kārtību. 
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1.§ 
Par finansējuma piešķiršanu Valkas ģimnāzijas vecāku biedrībai 

_______________________________________________________________________ 

(A.Birkavs) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, A.Birkavs 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, I.Grandava 
A.Birkavs paskaidro, ka ģimnāzijas vecāku biedrība sadarbībā ar skolu īsteno projektu “Dabas klase un 
sajūtu takas izveide”, kura tiks izveidota pie skolas zaļajā zonā un informē par izvēlētās teritorijas 
bīstamības aspektiem. Deputāts A.Birkavs kopā ar deputātu J.Žuroviču ir veikuši mērījumus un aprēķinus, 
kas redzami iesniegumam klāt pievienotajā tāmē, kas būtu nepieciešami, lai izbūvētu nožogojumu, kā arī 
piedāvā papildus izveidot nelielu skatuvīti.  
Skolas direktore L.Kreicberga aicina atbalstīt šo iniciatīvu. 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina balsot par atbalstu biedrībai un līdzekļu piešķiršanu. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Dainis, G.Albergs, S.Pilskalne), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Atbalstīt Valkas J.Cimzes ģimnāzijas vecāku biedrību LEADER projekta “Dabas klase un sajūtu 
takas izveide” īstenošanā, pilnveidojot to. 

2. Piešķirt Valkas J.Cimzes ģimnāzijas vecāku biedrībai papildus finanšu līdzekļus 1886,61 EUR 
(viens tūkstotis astoņi simti astoņdesmit seši euro, sešdesmit viens cents) iekļaujot tos 2023.gada 
pašvaldības budžeta grozījumos. 

3. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 

V.A.Krauklis, domājot par nākamā gada budžetu, ierosina piešķirt līdzekļus skolēnu pašpārvaldēm, kas 
jauniešiem dotu iespēju pašiem izlemt, kas skolas vidi uzlabotu un tādējādi viņiem rastos izjūta, ka paši 
tiešām paveic ko būtisku. 
R.Rastaks informē par darbu, ko dara jaunieši ģimnāzijā jau tagad, meklējot projektus, piesakoties tajos un 

tos īstenojot. 

 

Deputāts V.Vesingi pieslēdzas komitejas sēdei pulksten 10:08 

 

2.§ 
Par sadarbības piedāvājumu grāmatas izdošanā 

_______________________________________________________________________ 

(G.Avote) 

 

Ziņo, izklāstot saņemtās vēstules (pielikumā) saturu, G.Avote 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, I.Grandava, L.Rozīte 
G.Avote izklāsta vēstulē izteikto piedāvājumu un aicina komitejas locekļus izlemt, vai vēlamies iepriekš 

rezervēt un pieteikties šo grāmatu iegādei, nezinot, kas grāmatās tiks atspoguļots un atgādina, ka vienas 

grāmatas cena ir 15 EUR, ja pasūtījums būtu vismaz 50 grāmatas vai vairāk.  

V.A.Krauklis informē par pašvaldības iepriekšējo gadu sadarbību ar izdevniecību “Jumava”, kā arī izklāsta, 

ka līdzīga piedāvājuma grāmatas tikušas izmantotas agrāk pašvaldības reprezentatīvajām dāvanām. 

V.A.Krauklis aicina komitejas locekļu izlemt, vai piedalāmies šīs grāmatas tapšanas procesā un, vai 

piedāvātā tēma ir tas, ko vēlamies. 

L.Rozīte lūdz vārdu un izsaka savu viedokli par šāda veida grāmatu iegādi un bibliotēku krājumos jau līdzīgo 

grāmatu izmantošanu un pieprasījumu, salīdzinot un iepazīstinot ar jau izdoto grāmatu klāstu un to 

pieprasījumu iedzīvotāju vidū. 

S.Pilskalne izsaka atbalstu šādu grāmatu iegādei. 

G.Albergs ierosina vienoties ar izdevniecību par 25 grāmatu iegādi, nevis 50. 

Notiek diskusija par grāmatas iegādes nepieciešamību. 

V.Vesingi izsaka viedokli par savas skolas laika pieredzi, saņemot vēstures satura grāmatas, bet, norādot, 

ja šīs grāmatas ir plānotas dāvināt absolventiem, tad uzskata, ka mūsdienu jaunieši, kam interesē vēsture, 

visu informāciju atradīs internetā. 

G.Avote, apkopojot izteiktos viedokļus, aicina balsot par sadarbības piedāvājuma neatbalstīšanu. 
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Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Dainis, V.Vesingi, G.Albergs, S.Pilskalne), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Neatbalstīt apgāda “Jumava” sadarbības piedāvājumu grāmatas “Barikādes 1991. Intervijas un 
atmiņu stāsti” izdošanā. 

2. Uzdot administrācijas izpildsekretārei nosūtīt protokola izrakstu sabiedrībai ar ierobežotu atbildību 
“Jumava”, reģ.Nr.40103116195, juridiskā adrese: Dzirnavu iela 73-1, Rīga, LV-1011. 

 
 
Sēde slēgta pulksten 10:45 
 
 
Sēdes vadītājs        Gita Avote 
 

 
Protokolēja        Ilva Asejeva 
 

 


